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El secretari general d'Universitats creu que el clima de 
"diàleg" propiciarà consensos en educació superior 
 

• El secretari general d'Universitats del Ministeri d'Educació, Cultura i 
Esport, Jorge Sáinz, ha mantingut una trobada amb el claustre de la 
Universitat Abat Oliba CEU  

• Cal que el finançament de les universitats es faci en funció d'objectius i 
que l'estatut del PDI sigui "més obert" per introduir el factor de l'incentiu, 
ha afirmat 

 
Barcelona, 4 de febrer de 2016.- El secretari general d'Universitats del Ministeri 
d'Educació, Cultura i Esport, Jorge Sáinz, dins de les activitats que ha realitzat durant 
la seva visita a Barcelona, ha mantingut una trobada amb membres del claustre de la 
Universitat Abat Oliba CEU. 
 
Acompanyat del rector de la UAO CEU, Carlos Pérez del Valle, i del rector honorari 
d'aquesta universitat catalana, Juan Corona, Sáinz ha exposat algunes de les línies 
estratègiques d'acció del Ministeri en l'àmbit de l'educació superior, que són les de la 
proposició no de llei per a una estratègia espanyola d'educació superior. Entre els eixos 
a què ha fet referència, figuren els de potenciació de la recerca, reconeixement de la 
transferència, estímul de la mobilitat, internacionalització de les universitats, 
modernització del sistema, actualització de l'estatut del personal docent investigador i 
implantació d'un finançament basa en objectius. 
 
En l'últim àmbit dels esmentats, Sáinz considera que les universitats públiques han de 
seguir el camí emprès per les privades, "que ja funcionen per objectius". Similar política 
hauria d'aplicar-se pel que fa al desenvolupament professional del PDI, que ha "d'obrir-
se" per incloure el factor de "l'incentiu". 
 
Tant en aquests dos aspectes com en la resta dels esmentats, el secretari general 
d'Universitats s'ha mostrat confiat que "el clima de diàleg" afavorit pel joc de majories 
parlamentàries propiciï resultats consensuats. En aquesta línia, ha al·ludit a la relació 
amb els agents del sector de l'educació superior, especialment a la CRUE, amb la qual 
hi ha hagut "molt diàleg". 
 
Sexenni d'excel·lència i internacionalització 
 
Sáinz s'ha referit repetidament al factor de la transferència, que, a parer seu, ha de ser 
valorat adequadament. "Mai hi ha hagut un sistema d'incentius a la transferència, 
sembla que si no obtens una patent no estàs fent res". A més, també considera que els 



 

Para más información 
Juan Pablo Sanz García 

Gabinete de Prensa UAO CEU 
93 253 72 02 / 93 254 09 00 ext. 962 

666 690 255 
jsanzg@uao.es 

sistemes d'avaluació del professorat han de reformar-se 
en la línia de donar més pes a criteris qualitatius, davant 

de la preponderància actual dels quantitatius. En aquest aspecte, és procliu a la creació 
"d'un sexenni d'excel·lència que premiï a la gent que publica millor". 
 
En el pol de la internacionalització, sosté que la universitat espanyola encara ha de 
millorar, ja que només el 4,1% dels estudiants de grau són estrangers, un percentatge 
sensiblement més baix que el registrat en el conjunt dels països de l'OCDE. Convé, per 
tant, redoblar l'aposta per la mobilitat de professors i alumnes. El repte és "atreure 
joves que vulguin estudiar a Europa", i la UAO CEU està entre les universitats "capaces 
d'afrontar aquest desafiament". 
 
 
 


